Erection of the New German-Austrian Province

On November 10th, 2014 the Superior General, Gregory Gay, CM, signed the decree establishing the new Province of Germany-Austria, which Province resulted from the reconfiguration of the former Austrian and German Provinces. The new Province, officially erected on January 1st, 2015 is led by the Visitor, Franz Kangler, who had been the Visitor in Austria. The motherhouse of this Province will be located in Kaiserstrasse – Vienna. At the present time the Province is composed of thirty-two confreres and seven canonical houses that are located in three countries: Austria, Germany and Turkey.

Dekret zur Errichtung der neuen Provinz

Von den ehemaligen Provinzen Österreich und Deutschland zur neu vereinten Provinz Österreich-Deutschland

G. Gregory Gay C.M. Generalsuperior der Kongregation der Mission

Im Einvernehmen mit den Mitgliedern des Generalrates - gemäß Artikel 107,3° unserer Konstitutionen - errichte ich hiermit zum 1. Januar 2015, die neu vereinte **PROVINCIA AUSTRIAE-GERMANIAE**. Die hiermit neu errichtete Provinz wird mit allen vorgesehenen Rechten und Pflichten ausgestattet, gemäß unserer Konstitutionen und Statuten, wie eine offizielle Provinz der Kongregation der Mission.

Rom, den 10. November 2014.



Superibre